
   

FINANSSI RY:N HALLITUKSEN KOKOUS 06/2020  23.04.2020  
  
Aika:  23.04.2020 klo 12:00  
Paikka:    Microsoft Teams  
  
Läsnä: 
 
Sami Rojo  Puheenjohtaja 
Miikka Vuorela Sihteeri 
Samuli Virtanen 
Juho Lahtinen 
Elisabet Lakkala 
Noora Arantola 
Tuomas Pikkujämsä 
Aatu Heikkonen          Saapui  12:11 
Lotta Leinonen 
Severi Kurtti 

 

Poissa: 

Katariina Kuki 

 

Muut: 
 
Siiri Harju 

Tia Rahkila 

 
  
 
Kokouksen asialista  
 
 
 
1. Kokouksen avaus  

 
Puheenjohtaja avasi kokouksen kellon ollessa 12:00.  
 

  
2. Laillisuus ja päätösvaltaisuus   

 
Todetaan kokous laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 
 
 



  
3. Pöytäkirjantarkastajien valinta ja edellisten pöytäkirjojen tarkastus  

 
Edelliset pöytäkirjat tarkistetaan. Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Noora Arantola ja Severi Kurtti. 
 

  
4. Työjärjestyksen vahvistaminen   

 
Poistettiin kohta 8 talouskatsaus 2/2020. 
 
Lisättiin uusi kohta 10 jäsenkysely. 
 
Työjärjestys vahvistettiin näillä muutoksilla. 

  
5. Posti ja ilmoitusasiat  

 
Sami Rojo mainitsi, että KPV:llä on kokous lähiaikoina. 
Lotta Leinonen mainitsi, että kesäopinnot ovat tulleet selville. Leinonen jakaa opinnot eteenpäin 
opiskelijoiden tietoisuuteen.  
Severi Kurtti kertoi, että oli toimikuntansa kanssa yhteydessä Violetin Vyöhykkeen yrityksiin. Kurtti 
kertoi maininneensa Violetille Vyöhykkeelle perustettavista sosiaalisen median sivuista, joissa yritykset 
saavat paremmin näkyvyyttä. 

  
6. Toteutuneet budjetit • VVV-risteily  

 
Esitys: Liite 1  
 
Noora Arantola esitteli VVV-risteilyn budjetin.  Arantola mainitsi, että tapahtuma on kannattava 
myös tulevaisuudessa. 
 
Esitys hyväksyttiin. 
 

• Vappusauna  
 
(ei liitettä)  
 
Noora Arantola esitteli vappusaunan budjetin. Arantola mainitsi, että vuokrasta aiheutunut 
”tappio” tullaan huomioimaan ensivuoden vuokrassa eli vuokrasta ei tule kuluja ensi vuonna. 
 

• NESU-Finanssin Star Wars -sitsit  
 
Esitys: Liite 2  
 
Juho Lahtinen esitteli toteutuneen budjetin NESU-Finanssin Star Wars -sitsit. Lahtinen mainitsi, että 
tappio ei ollut niin suuri kuin odotettiin. 
 
Esitys hyväksyttiin. 
 
 
 
 



 
• Öllövelli  

 
Esitys: Liite 3  
 
Sami Rojo esitteli Öllövellin budjetin. Koska tapahtuma peruttiin, muodostui tästä syystä myös 
tappiota. 
 
Esitys hyväksyttiin. 
 

• Nordic Spirit Forum  
 
Esitys: Liite 4  
 

• Sami Rojo esitteli budjetin Nordic Spirit Forum  
.  
Esitys hyväksyttiin. 

  
7. Käynnissä olevat tai lähipäivinä käynnistyvät projektit  
   
Huhtikuu  
  

• 24.4. Finanssin etä-winetasting   
 
Noora arantola kertoi, että tapahtuman alusta tulee selviämään pian ja että tapahtuma 
järjestetään huomenna. 
 

• 29.4. Finanssin Kotiappro  
 
Noora Arantola mainitsi, että tapahtuma järjestetään etäyhteyksin ja Aatu Heikkonen luo 
bannerin tapahtumalle. 
 

• 30.4. Finanssin etäfuksivala  
 
Sami Rojo mainitsi, että hän ja Tuomas Pikkujämsä keskustelevat tapahtuman 
toteutuksesta vielä tarkemmin. Rojo mainitsi, että tapahtuman kuvaamiseen tarvitaan 
myös kuvaaja. Tapahtuma tulee toteutumaan sovittuna ajankohtana. 
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8. Kerhotuki: Foki  
 
Esitys: Liite 6  
 
Sami Rojo esitteli liitteen. 
 
Esitys hyväksyttiin. 
  

9. Ulkomaan Excursio  
 
Esitys 1: Liite 7  
Esitys 2: Liite 8  
Esitys 3: Liite 9  
 
Elisabet Lakkala esitteli Ulkomaan excursion kohteiden budjetit. Lakkala mainitsi, että jokaisessa 
kohteessa on sekä yrityksiä että nähtävyyksiä. Samuli Virtanen kysyi matkojen peruutusehdoista. 
Lakkala vastasi, että peruutusehdot tulee selvittää tarkemmin ennen varaamista. Kohteeksi valikoitui 
äänestyksen perusteella Budabest. 
 
Esitys 2 hyväksyttiin. 

 
  

10. Jäsenkysely 
 
Lotta Leinonen esitteli jäsenkyselyn idean. Leinonen mainitsi, että jokaisen hallituslaisen yhteistyötä 
tarvitaan kyselyn toteuttamisessa. Leinonen kertoi, että kyselyssä tullaan kysymään myös 
koronapandemiaan liittyviä kysymyksiä. Koronan vaikutus huomioidaan myös kyselyn 
muodostamisessa. Osa vanhoista kysymyksistä tullaan korvaamaan uusilla kysymyksillä. Lotta Leinonen 
mainitsi, että jokainen käy omaan pestiin liittyvät kysymykset läpi ja kyselystä karsitaan ns. turhat 
kysymykset pois. 
 

11. Muut esille tulevat asiat  
 
Siiri Harju kertoi Suomen Ekonomien toteuttamasta verkkokurssista, jossa opiskelijat voivat suorittaa 
kesäopintoja.  
Tuomas Pikkujämsä kertoi kiltahuonetuotteesta. Pullon toteutus onnistuu metallisella värillä ja violetilla 
logolla. Pikkujämsä esitteli myös erilaisten seikkailuhattujen hinnat ja mallit. Pikkujämsä kertoi myös, 
erilaisista tilausvaihtoehdoista. Vaihtoehdoista esille nousi kaksi tapaa. Tuotteet voi tilata joko 
verkkokaupan kautta tai tilaamalla ne Finanssin nimissä. Kiltatuotteet tulevat saataville syksyllä. 
Juho Lahtinen mainitsi, että mikäli lautapeli-ilta tullaan järjestämään, se järjestetään 27.4.2020.  
Tia Rahkila esitteli itsensä ja tehtäviänsä OYY:llä. Rahkila kertoi toimivansa Finanssi ry:n kummina. 
Rahkila myös kertoi omasta tehtävästään ja siitä, mikä on kummi.  

  
12. Seuraavan kokouksen ajankohta  

 
Seuraava kokous järjestetään puheenjohtajan kutsusta.  

  
13. Kokouksen päättäminen  

 
Kokous päätettiin kellon ollessa 13:13. 

  



  
 
 

                     
 

________________________________  ________________________________ 
Sami Rojo                             Miikka Vuorela 
Puheenjohtaja   Sihteeri 
 
 
 
 
 

                                                 
 
 
________________________________  ________________________________ 

 
 
 
Severi Kurtti   Noora Arantola 
Pöytäkirjantarkastaja   Pöytäkirjantarkastaja 

 
 
 
 
 
 
 
Sami Rojo  
Hallituksen puheenjohtaja puheenjohtaja@finanssi.org  
044 318 2006  
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